
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

    Zápis   č. 7 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 21.10.2015  
 
Přítomni:   18+1 
Omluveni: Ing. František Dufka, p. Radek Salanci 
                  
 

1. Zahájení 
 

a) ověřovatelé zápisu:  Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková, Mgr. Bronislav Mitáček 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu  Ing. Mgr. Lenku Dvořáčkovou  
a Mgr. Bronislava Mitáčka. 
PRO:    16  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    2 
Usnesení:  ZM 07/2015/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu  Ing. Mgr. Lenku Dvořáčkovou  
a Mgr. Bronislava Mitáčka. 

 
b) schválení programu: 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem zastupitelům, 
vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  
PRO:     18   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 
Usnesení:  ZM 07/2015/02 
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem zastupitelům, 
vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  

 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 26.08.2015 

Ing. Martin Křižan přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva 
města ze dne 26.08.2015  č. ZM 06/2015/01 – ZM 06/2015/20. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 26.08.2015  č. ZM 06/2015/01 – ZM 06/2015/20. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 07/2015/03 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 26.08.2015  č. ZM 06/2015/01 – ZM 06/2015/20. 

 

2. Prodej pozemku p.č. 345/2 v ulici Zahradní, v k.ú. Hluk 
Jedná se o žádost manželů X.Y. o odprodej pozemku p.č. 345/2 (zahrada 81 m2) za 
účelem nepřerušovaného spojení pozemků 409/1 a 345/1 ve vlastnictví rodiny. Dle 
územního plánu se jedná o plochu BI (bydlení individuální). Podle návrhu územního 
plánu je přes toto území navrhovaná stoka kanalizace. Stavební komise doporučila 
radě města pozemek prodat. Rada města zamítla zveřejnění záměru o prodeji 
pozemku a doporučuje zastupitelstvu prodej zamítnout. Před rozhodnutím rady města 
proběhlo jednání se Slováckými vodárnami a kanalizacemi v Uherském Hradišti, 
které navrhují spíše si pozemek ponechat pro případnou plánovanou výstavbu 
kanalizace. Žádost manželů X.Y. byla všem zastupitelům zaslána elektronicky. 
Ing. Šimčík: podobná věc nastala v ulici Kostelní, teoreticky vybudovat kanalizaci jde, 
ale prodávat pozemek je až poslední věc. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města zamítá prodej pozemku p.č. 345/2 v ulici Zahradní, v k.ú. Hluk 
manželům X.Y. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 07/2015/04 
Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemku p.č. 345/2 v ulici Zahradní, v k.ú. Hluk 
manželům X.Y. 

 
 
3. Směna pozemku p.č. 3633/3 v lokalitě Babí hora za pozemek p.č. 3704/50 a 

části pozemku p.č. 3703/105 v ulici Nad Kaštancem, v k. ú. Hluk 
Jedná se o žádost pana X.Y.  Pan X.Y. spolu s manželkou žádali v minulosti o 
odprodej pozemku p.č. 3633/3 (ostatní plocha – neplodná půda 457 m2) v trati Babí 
hora. Pozemek je v územním plánu veden jako krajinná zeleň. Usnesením ZM 
04/2015/04 zastupitelstvo města na zasedání dne 29.04.2015 zamítlo prodej 
pozemku p.č. 3633/3 manželům X.Y. 
Vzhledem k připravovanému základnímu technickému vybavení (ZTV) v ulici Nad 
Kaštancem bylo nutné získat souhlas o právu provést stavbu s následným odkupem 
pozemku p.č. 3704/50 a části pozemku p.č. 3703/105 od pana X.Y. 
Pan X.Y. souhlasí se souhlasem práva provést stavbu, ale v budoucnu nechce 
pozemek p.č. 3704/50 a část pozemku p.č. 3703/105 městu odprodat, ale směnit za 
pozemek p.č. 3633/3. Rada města schválila oznámení o záměru směnit pozemek p.č. 
3633/3 v lokalitě Babí hora za pozemek p.č. 3704/50 a části pozemku p.č. 3703/105 
v ulici  Nad Kaštancem, v k.ú. Hluk. Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit 
směnu pozemku p.č. 3633/3 v lokalitě Babí hora ve vlastnictví města Hluk za 
pozemek p.č. 3704/50 a části pozemku p.č. 3703/105 v ulici Nad Kaštancem, v k. ú. 
Hluk ve vlastnictví pana X.Y. s doplatkem dle znaleckých posudků, poplatky dle 
zákona. 
Cena pozemku p.č. 3633/3 dle znaleckého posudku č. 1059-2015 od Ing. Martina 
Dufky je 18.200 Kč, cena pozemku p.č. 3704/50 dle znaleckého posudku č. 1060-
2015 od Ing. Martina Dufky je 6 640 Kč. Cena za 1 m2 pozemku  p.č. 3703/105 dle 
znaleckého posudku  č. 1061-2015 od Ing. Martina Dufky je 170 Kč. Předpokládaná 
plocha dotčená stavbou ZTV na pozemku p.č. 3703/105 je 16 m2

. Žádost pana Y.Y. 
byla všem zastupitelům zaslána elektronicky. 
Ing. Křižan: informoval jsem pana X.Y. o cenách a předal mu všechny znalecké 
posudky. Ten přišel nakonec s tím, že v posudku nejsou naceněny všechny stromy a 
nesouhlasí s cenou. Tak jsme se domluvili, že projednání dnes odložíme a zajdeme 
na místo samé i s Ing. Martinem Dufkou a  oceníme všechny stromy. 
Co když je strom na hranici pozemků? 
Ing. Martin Dufka: tak je strom toho, kdo o něj pečuje. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města odkládá projednání směny pozemku p.č. 3633/3 v lokalitě Babí 
hora ve vlastnictví města Hluk za pozemek p.č. 3704/50 a části pozemku p.č. 
3703/105 v ulici Nad Kaštancem, v k. ú. Hluk ve vlastnictví pana X.Y. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 07/2015/05 
Zastupitelstvo města odložilo projednání směny pozemku p.č. 3633/3 v lokalitě Babí 
hora ve vlastnictví města Hluk za pozemek p.č. 3704/50 a části pozemku p.č. 
3703/105 v ulici Nad Kaštancem, v k. ú. Hluk ve vlastnictví pana X.Y. 
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4. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 

k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 

Jedná se o žádost pana X.Y. o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 
1/2015 k příspěvku na rekonstrukci rodinného č.p. 688 v ulici Hlavní, Hluk, na 
pozemku p.č. 235/1 ze dne 09.06.2015.  Stavební komise souhlasí se zařazením do 
seznamu podpořitelných nemovitostí a doporučuje radě města zařazení nemovitosti 
do seznamu. Rada města doporučuje zastupitelstvu zařazení   nemovitosti  č.p. 688  
v ulici  Hlavní,  Hluk  do  seznamu  podpořitelných  
nemovitostí.  Na čísle popisném 688 byli k trvalému pobytu přihlášeni obyvatelé do 
roku 2009. Rekonstruovaná část domu byla v minulosti pronajímána. V současnosti 
v této části domu nikdo nebydlí, druhá část je využívána jako restaurace. Žádost p. 
X.Y. byla všem zastupitelům zaslána elektronicky. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje zařazení žádosti pana X.Y. ze dne 09.06.2015 na 
rekonstrukci rodinného č.p. 688 v ulici Hlavní, Hluk, na pozemku p.č. 235/1 do 
Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 07/2015/06 
Zastupitelstvo města schválilo zařazení žádosti pana X.Y. ze dne 09.06.2015 na 
rekonstrukci rodinného č.p. 688 v ulici Hlavní, Hluk, na pozemku p.č. 235/1 do 
Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
5. Přijetí dotace na individuální projekt z Regionálního operačního programu 

regionu soudržnosti Střední Morava  - „Rekonstrukce centrální části obce 
Hluk“ 

V rámci dotace na výše uvedenou akci je nutné schválit následující usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace na individuální projekt z Regionálního 
operačního programu regionu soudržnosti Střední Morava  - „Rekonstrukce centrální 
části obce Hluk“.  
Ing. Křižan: přišlo sdělení z Regionálního operačního programu Olomouc, že projekt 
byl podpořen částkou v plné výši 85% tj. v částce 9 877 394,36 Kč. 
Ing. Šimčík: z této částky je 750 tis. Kč na inženýrskou činnost (smlouvy na výběrové 
řízení, technický dozor, projektová dokumentace), 9,1 mil. Kč je na stavbu. 
Dotace se počítá z podané žádosti, i když se vysoutěžila menší celková částka. 
Možná nám ještě zkrátí dotaci. 
17:35 hod. – příchod Mgr. Martina Braunerová (stav 19) 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace na individuální projekt z Regionálního 
operačního programu regionu soudržnosti Střední Morava  - „Rekonstrukce centrální 
části obce Hluk“ ve výši 9 877 394,36 Kč. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 
Usnesení:  ZM 07/2015/07 
Zastupitelstvo města schválilo přijetí dotace na individuální projekt z Regionálního 
operačního programu regionu soudržnosti Střední Morava  - „Rekonstrukce centrální 
části obce Hluk“ ve výši 9 877 394,36 Kč. 
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6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
Zápis z jednání finančního  výboru konaného dne  19.10.2015 
AD 1) Čerpání rozpočtu za III. Q. 2015 
Paní Angerová předložila finančnímu výboru podrobný výklad k čerpání rozpočtu 
za III. Q. roku 2015, finanční výbor nemá k materiálu žádných připomínek a bere 
tento materiál na vědomí. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu za III. čtvrtletí roku 2015. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 07/2015/08 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí čerpání rozpočtu za III. čtvrtletí roku 2015. 
 
AD 2) Mimořádná dotace pro TJ Spartak Hluk 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení mimořádnou dotaci pro TJ 
Spartak Hluk ve výši Kč 50.000 Kč s tím, že bude ze strany vedení TJ Spartak 
přesně specifikováno účelné rozčlenění této dotace. 
Ing. Křižan: TJ Spartak Hluk dostal dotaci ve výši 900 tis. Kč, která byla schválena 
na dubnovém zastupitelstvu jako veřejnoprávní smlouva. V žádosti požadují 
částku 90 tis. Kč, ale rada města i finanční výbor doporučují poskytnutí dotace ve 
výši 50 tis. Kč. Dotaci požadují na dopravu k mistrovským utkáním mládežnických 
družstev, zakoupení tréninkových pomůcek pro fotbalovou mini přípravku, 
florbalové žáky a oddíl stolního tenisu (Spartak), ale především na uhrazení 
administrativních, správních a právnických poplatků a služeb v rámci převodu TJ 
Spartak z formy občanského sdružení na spolek. 
Mgr. Igor Dostal: převod se dal právníkům, pracují na tom 2-3 měsíce a mělo by 
to stát 20 tis. Kč. 
Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková: proč jste převod nedali notářovi, bylo by to levnější? 
Mgr. Bronislav Mitáček: když se dají 4 totožné případy k zápisu do veřejného 
rejstříku právníkům, každý vyhoví jinak. 
Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková: proč vyhazovat takovou částku? 
Mgr. Bronislav Mitáček:  vyhotovíte si stanovy nového o.s., vypíšete návrh, 
přiložíte zápis ze schůze a prohlášení předsedy spolku. Do 31.12.2015 má být 
zrušení názvu, do 31.12.2016 doloženy stanovy. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje navýšení již poskytnuté dotace o částku 50.000 Kč 
pro TJ Spartak, o.s. Hluk, Boršická 1313, 687 25 Hluk a zároveň schvaluje 
Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě číslo: DZ/4/2015 o poskytnutí dotace 
z rozpočtu města Hluk ve výši 50.000 Kč pro TJ Spartak, o.s. Hluk, Boršická 
1313, 687 25 Hluk, IČO: 00395455 na dopravu k mistrovským utkáním 
mládežnických družstev, zakoupení tréninkových pomůcek pro fotbalovou mini 
přípravku, florbalové žáky a oddíl stolního tenisu (Spartak), uhrazení 
administrativních, správních a právnických poplatků a služeb v rámci převodu TJ 
Spartak z formy občanského sdružení na spolek. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 
Usnesení:  ZM 07/2015/09 
Zastupitelstvo města schválilo navýšení již poskytnuté dotace o částku 50.000 Kč 
pro TJ Spartak, o.s. Hluk, Boršická 1313, 687 25 Hluk a zároveň schválilo 
Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě číslo: DZ/4/2015 o poskytnutí dotace 
z rozpočtu města Hluk ve výši 50.000 Kč pro TJ Spartak, o.s. Hluk, Boršická 
1313, 687 25 Hluk, IČO: 00395455 na dopravu k mistrovským utkáním 
mládežnických družstev, zakoupení tréninkových pomůcek pro fotbalovou mini 
přípravku, florbalové žáky a oddíl stolního tenisu (Spartak), uhrazení  
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administrativních, správních a právnických poplatků a služeb v rámci převodu TJ 
Spartak z formy občanského sdružení na spolek. 

 
AD 3) III. Rozpočtové opatření r. 2015  

 

Příjmy -   rozpočet upravený                             68.470.300,--  

 

Dotace KÚ ZK – SDH     +           7.000,--  

Dotace ÚP      +     520.000,--  

                             =     68.997.300,-- 

Financování – rozpočet schválený                                 5.782.000,--  

        =       5.782.000,--  

Výdaje – rozpočet upravený                                        74.252.300,--  

Dotace KÚ – SDH      +              7.000,--  

Tělovýchovná činnost -    oddíly             +             50.000,-- 

- Armsport   +              8.000,--  

Pěstební činnost                 +           20.000,-- 

Komunikace-silnice     +          300.000,-- 

Sport Hluk                  +           35.000,--   

SPOZ       +            32.000,-- 

Bytové hospodářství     +            75.000,--  

  

=     74.779.300,-- 

 
Finanční výbor byl seznámen s úpravami rozpočtu III, nemá žádné námitky  a 
doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje III. Rozpočtové opatření roku 2015: 

Příjmy -   rozpočet upravený                             68.470.300,--  

Dotace KÚ ZK – SDH     +         7.000,--  

Dotace ÚP      +     520.000,--  

                          =     68.997.300,-- 

 

Financování – rozpočet schválený                                 5.782.000,--  

       =       5.782.000,--  

 

Výdaje – rozpočet upravený                                        74.252.300,--  

Dotace KÚ – SDH      +         7.000,--  

Tělovýchovná činnost -    oddíly  +       50.000,-- 

- Armsport   +         8.000,--  

Pěstební činnost     +       20.000,-- 

Komunikace-silnice     +     300.000,-- 

Sport Hluk      +       35.000,--   

SPOZ       +       32.000,-- 

Bytové hospodářství     +       75.000,--  

=     74.779.300,-- 
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PRO:   19   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 07/2015/10 
Zastupitelstvo města schválilo III. Rozpočtové opatření roku 2015: 

Příjmy -   rozpočet upravený                             68.470.300,--  

Dotace KÚ ZK – SDH     +         7.000,--  

Dotace ÚP      +     520.000,--  

                          =     68.997.300,-- 

 

Financování – rozpočet schválený                                 5.782.000,--  

       =       5.782.000,--  

 

Výdaje – rozpočet upravený                                        74.252.300,--  

Dotace KÚ – SDH      +         7.000,--  

Tělovýchovná činnost -    oddíly  +       50.000,-- 

- Armsport   +         8.000,--  

Pěstební činnost     +       20.000,-- 

Komunikace-silnice     +     300.000,-- 

Sport Hluk      +       35.000,--   

SPOZ       +       32.000,-- 

Bytové hospodářství     +       75.000,--  

=     74.779.300,-- 

AD 4) Kontrola pokladny  
Byla provedena fyzická kontrola pokladny a členové finančního výboru konstatují, 
že fyzický stav souhlasí s účetním.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu . 
PRO:   19   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 07/2015/11 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu . 
 

 
7. Informace o činnosti orgánů města a jiné 

 Oprava komunikace nad hřbitovem – Ing. Šimčík:  stav komunikace byl velmi 
zoufalý, proto rada města rozhodla o opravě. Mění se obrubníky, které provádí 
firma Kartusek – Ekostav Staré Město a povrch komunikace bude provádět 
začátkem měsíce listopadu firma Správa a údržba silnic Slovácka, Jarošov. 

 Znečištění zeminy vně areálu závodu Halla Visteon Autopal Hluk (podání 
žaloby) – Ing. Šimčík: firma Halla Visteon Autopal provádí sanaci znečištěných 
ploch z 50, 60, 70–tých let. Sanace uvnitř areálu má stát 90 milionů. Je 
předpoklad, že by se mělo odtěžit 3 m hlíny, dát bokem, pak další 3 m a 
navézt novou hlínu, což podle kvalifikovaného odhadu by bylo cca 50 milionů 
Kč. Na jednání jsem nadnesl otázku, kdo to zaplatí? Ministerstvo financí nemá 
peníze, Halla Visteon Autopal má smlouvu, kterou za to nezodpovídá. Na 
Ministerstvu životního prostředí mně řekli, že jelikož je znám viník, tak peníze 
na sanaci nebudou. Napadlo mě, že podáme žalobu na určení viníka. 
V současné době čekáme na zprávu od České inspekce životního prostředí a 
doložíme zprávu od firmy Geosan, smlouvu Autopalu se státem a poté 
předáme právníkovi k posouzení, protože město znečištění nezpůsobilo. 
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Ing. Křižan: znečištěná lokalita se rozšiřuje, skvrna v podzemí putuje dál 
k bytovkám. Koupili jsme zde pozemek od p. Sadílka, ale pozemky jsou 
znehodnocené. Pokud bychom tam chtěli vybudovat např. sportoviště, tak by  
se nejdříve měla provést sanace. 

 Příjezdová komunikace k Halla Visteon Autopal Hluk – rada města zadala 
zpracování studie příjezdu k firmě Halla Visteon Autopal z Boršické ulice. Jiný 
stav než se připravoval. V původním návrhu byly 2 problémy, kdy Autopalu se 
nechtělo investovat do vrátnice a dále vlastnictví pozemku p. X.Y., který chtěl 
neúměrnou část za to, že  se půjde přes jeho pozemek. Za zahrádkami u 
cesty ve směru na Babí horu by bylo 9 parkovacích míst pro kamiony. Byl to 
nový návrh p. X.Y. z Autopalu a cesta by šla jen po obecních pozemcích a 
pozemcích Autopalu. Studii jsme dali firmě Halla Visteon Autopal, 
prodiskutovali ji a staví se pozitivně. Studie měla předběžný náklad na 
parkoviště 3,2 mil. Kč, komunikace 3,8 mil. Kč. Parkování musí být zhutněné, 
mohli by jsme se pozbavovat spoustu zeminy, kterou máme. Zástupce Halla 
Visteon Autopal chce vědět, jestli do stavby komunikace půjdeme, zda 
schválíme projektovou dokumentaci a vyčleníme peníze v rozpočtu. Studie 
stála 30 tis. Kč + DPH, projektová dokumentace včetně stavebního povolení 
220 tis. Kč, není zde zahrnutý geologický průzkum, který by stál 60 tis. Kč. 
p. Antonín Ratajský: příjezd k Autopalu by byl odkud? 
Ing. Křižan: z ulice Boršické, sjíždělo by se nad bytovkami. Problém je, že tam 
vede plynové potrubí, je potřeba vyjádření plynáren, zda se přeloží nebo udělá 
chránička. 

 Přístavba a nástavba kina (vítěz výběrového řízení, stavební povolení) – přišlo 
13 nabídek, 7 firem bylo vyloučeno. Vítězem výběrového řízení je firma 
Konsorcium ZESS Boršice–EKO UH, cena 12,5 mil. Kč bez DPH. Do 15 dnů 
by měla být podepsána smlouva o dílo. Je problém s termínem, protože se 
odvolala rodina Vincova. Odvolání bylo 6. října zasláno na Krajský úřad do 
Zlína.  Stěžují si, že budou mít zastíněnou terasu a že se jim žáci budou dívat 
do dvora. Bude tedy problém s termínem stavby. Rozhodlo se, že kino bude 
hrát až do konce měsíce března a podá se nová žádost o dotaci, ale musí se 
předělat audit. 

 Studie příjezdové komunikace v průmyslové zóně pod bývalým závodem 
Sport (jednání s panem X.Y. a na odboru dopravy, odkup od rodiny X.Y.) – 
změnili se vlastníci areálu bývalého Sportu, kteří tam vytvoří logistické 
centrum. Při jednáních jsme se domluvili, zda by nám nedovolili se napojit na 
komunikaci, která vede pod bývalým areálem Sportu. Obyvatelé ulice Za 
Mlýnem  si stěžují, že se zvýší doprava a ruch. Začíná tam stavět p. X.Y. a 
výrobní halu, dále tam vlastní pozemek p. X.Y. Majitelé, kteří vlastní bývalý 
Sport přijali kladně snahu budovat příjezd od benzinky od Dolního Němčí.  
S tím souvisí i sdělení přinesené p. X.Y., kdy podává návrh na změnu 
územního plánu spočívající ve změně funkčního využití pozemku p.č. 1578/1 
(poslední část průmyslové zóny) z „plocha výroby a skladování“ na „plocha 
zemědělská“ nebo „plocha specifická“. Píše, že další rozrůstání průmyslové 
zóny je pro obyvatele nežádoucí. Jeho žádost musí projít stavební komisí, 
radou a poté teprve zastupitelstvem. Další pozemky tam vlastní rodina X.Y., 
která by je směnila. 
Ing. Šimčík: pan X.Y. je jedním ze šesti vlastníků, chce směnit 1/6, rodina X.Y. 
navrhuje vyšší cenu. Tuto žádost přinesl chvilku před jednáním zastupitelstva. 
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 Odkup tenisových kurtů (poplatky, odborné posudky) – znalecké posudky si 
nechali zpracovat prodávající pan X.Y. a pan X.Y., město nechalo vyhotovit 
posudky od Ing. Martina Dufky. Mezi posudky byly cenové rozdíly, nakonec 
znalec od prodávajících přiznal, že udělal neúmyslnou chybu.  Aby bylo vše 
objektivní, nechalo se ještě zpracovat ocenění nemovitosti od Znaleckého 
ústavu v Hodoníně, zvlášť posudek na tenisový areál a zvlášť na vybavení 
kurtů. Cena tenisového areálu 3 mil. Kč, vybavení 300 tis. Kč, cena tedy 3,3 
mil. Kč, se kterou souhlasí město i prodávající. Veškeré poplatky s převodem 
bude hradit město (35 tis. Kč znalecké posudky, daň z převodu cca 160 tis. 
Kč). Celková částka tedy 3,5 mil. Kč. Do příštího zastupitelstva by se vše 
připravilo a vlastníci kurtů nás netlačí do okamžité platby, jsou ochotni 
přistoupit i na splátkový kalendář. Chtějí prodat i pozemky vně areálu 
tenisových kurtů za cenu původní z roku 2007 – 168 tis. Kč. Toto by se 
schválilo na dalším jednání zastupitelstva. 

 Podání žádosti o dotaci z Operačního programu SFŽP na rekonstrukci kotelny 
v mateřské škole – ode dneška běží výzvy na podání žádosti o dotace „Zelená 
úsporám“ a „Kotlíkové dotace“, s tím, že pro  nás výzvu na kotelnu mateřské 
školy zpracovává firma MIX MAX ENERGETIKA Brno. Rada města schválila 
podání žádosti a pokud to půjde dobře požádalo by se o dotaci i na 
rekonstrukci kotelny základní školy. Odstupuje se od centrálního zdroje tepla 
od štěpky a slámy, protože je problém štěpku sehnat a pak ji kupovat např. 
z Rumunska by bylo drahé, 
p. Šuránková: týkají se kotlíkové dotace také domácností? 
Ing. Křižan: ano i domácností, nositelem dotace je kraj, ale ten asi předá na 
obec. Zatím proběhl jenom průzkum. Pokud má někdo kotel na tuhá paliva, 
může dotaci získat. 
p. Šuránková: a když má někdo kotel na tuhá paliva i plynový kotel? 
Ing. Šimčík: musí doložit, že topí výhradně kotlem na tuhá paliva.  
Ing. Křižan – například dokladem za nákup uhlí. 

 Bezbariérové chodníky I. a II. etapa – opět se nezískala dotace v důsledku 
nedostatků v projektové dokumentaci, kdy projektant měl chyby opravit. 
Bohužel projektant již ve firmě nepracuje, máme v záloze dva jiné projektanty. 
Pokud žádost zpracujeme, podáme třetí žádost o dotaci. 

 Výkopové práce – kromě firmy E.ON nám kopou ve městě i vodaři. Přišla 
firma Promont, že začnou provádět výkopové práce a měnit šoupátka v ulici 
Hliníky a Vyšehradské, současně tato firma chce realizovat práce i v ulici 
Boršické. Dále chtějí měnit potrubí v ulici Sokolské, které vede ke školské 
bytovce do ulice Čtvrtě. V pátek se bude frézovat cesta na náměstí a ve 
středu 28.10. na státní svátek se bude dávat balená. 
Ing. Šimčík: 14 dnů se na náměstí nic nedělo díky projektantovi, ale do 4. 
prosince by mělo být vše hotové. Pracuje se i o víkendech. 
Ing. Křižan: včera byl kontrolní den na náměstí a někteří řidiči, hlavně senioři 
mají problém při couvání. Městská policie by měla tuto situaci hlídat. 
p. Uhlíř: na náměstí je problém, měly by se udělat provizorní přechody pro 
chodce např. u kostela. 
Ing. Křižan: přechody tam jsou, ale musí se vydržet než se práce na náměstí 
udělají. 
Ing. Šimčík: je to nouzový stav, jeden přechod je u kostela a druhý u staré 
školy. 

 ZTV (Základní technické vybavení) Pod Sádkama – zítra se poveze žádost o 
stavební povolení na komunikaci na Městský úřad Uherské Hradiště, do ledna 
bude hotové stavební povolení. Předpoklad zahájení prací je v březnu. 
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Mgr. Šimčíková: když jsme u toho stavení, jak škola? Jak  daleko je  půdní 
vestavba základní školy? 
Ing. Křižan: stejná jako posledně, je tolik práce s náměstím, že na jiné věci 
není čas. 
Mgr. Šimčíková: a když bude vypsán nějaký program na dotace? Ptají se i 
rodiče. V Plané nad Lužnicí dotaci na školu dostali. 
Ing. Křižan: slibuji, že se na to do příště podívám. 

 ZTV (Základní technické vybavení) Nad Kaštancem – blíží se ke konci podání 
žádosti o stavební povolení pro I. etapu. Začátkem příštího roku by se vybíral 
dodavatel. 

 Nezaměstnanost k 30.09.2015 –  
 

Město, okres Počet nezaměstnaných % 

Hluk 130 4,19 

ORP Uherské Hradiště 3 211 5,15 

ORP Uherský Brod 1 619 4,52 

Okres Uherské Hradiště 4 846 4,97 

Zlínský kraj 22 822 5,7 

ČR  6 

 
 

 Daňové příjmy – propad ke konci  února:    - 13,3 % 
dubna:   - 10,6 % 
června:  -   3,77 %  
srpna:    -   0,48 %  
října:      -   1,62 % 
 

 Stavy účtů k 21.10.2015: 
Běžný účet u KB                                     16.999.528,10,--Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                         3.057.195,--Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                     53.625,--Kč 
Účet ČNB                      704.266,--Kč 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Celkem účty                                                           20.814.614,10,-Kč  
 
Nesplacené úvěry  k 21.10.2015 
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB – dlouhodobý  do 31.01.2016           711.000,-Kč  
---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem úvěry            711.000,-Kč 
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8. Diskuse 

p. Julie Šuránková:  jak to vypadá se statkem? 
Ing. Křižan: je dost jiné práce a na statek není čas. Výzvy zatím nejsou vypsány, jsou 
pouze na sociální bydlení. 
p. Julie Šuránková: a už to není kulturní památka? 
Ing. Křižan: nikdy kulturní památkou nebylo, byl podán pouze návrh na prohlášení za 
kulturní památku. 
Ing. Šimčík: já bych byl pro zboření statku a postavit tam Charitní domov, přesunout 
knihovnu a Dům dětí a mládeže Hluk. A uvidíte, že to to tak  stejně dopadne. 
p. Šuránková: nemohla by být  mateřská škola otevřená už v 6:00 ráno, teď je od 
6:15, protože maminky, které jezdí do práce do firmy Autopal tak nestíhají. 
Ing. Křižan: zkusíme se zeptat. 
p. Mirošová – pracovní doba začíná v 6:30, stačilo by otevření mateřské školy v 6:10 
hodin. Ještě jedna připomínka, mateřská škola by neměla být zavřená 5-6 týdnů. 
Ing. Křižan: v dotazníku, který probíhal  v mateřské škole bylo uzavření na 3 týdny. 
p. František Gál: zrcadlo v ulici Hřbitovní je překroucené, mělo by se otočit. 
Gabriela Jančová: kdy bude zprovozněné světlo v ulici Antonínské u Hejdového? 
Ing. Křižan: sloup je objednaný, jakmile přijde tak se zabuduje. 
Ing. Štěpán Mitáček: počítá se s osvětlením v ulici Nad Kaštancem? 
Ing. Šimčík: součástí projektové dokumentace je i osvětlení. 
p. Julie Šuránková: a co ty retardéry v ulici Hřbitovní a před mým domem? 
Ing. Křižan: na posledním zastupitelstvu jsme mluvili s p. Dvorským o retardérech v 
ulici Antonínské, nevím, že by se někdy mluvilo o Hřbitovní. 
p. Šuránková: bavili, ještě si mně řekl, že by si chtěl vidět, jak to strpím před svým 
domem. Dole jak běhají děti z parku. 
Ing. Křižan:  vím, že jsme se bavili o retardéru na začátku ulice Hřbitovní, kdy děti 
přechází od Hlavní ulice od školy. 
Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková: myslím si, že řidiči v ulici Hřbitovní jezdí pomalu. 
Ing. Křižan: toto bych řešil v souvislosti s bezbariérovýma trasama, kdy se budou řešit 
rekonstrukce přechodů. 
p. Novák: chci se zeptat, jak se buduje náměstí, nebylo by možné do budoucna 
umístit na náměstí lavičku novodobých válečných veteránů? Podílí se na tom pan 
Senátor Valenta, je to vzpomínková akce. Z našeho města máme p. Vaculíka, který 
zemřel před 6-ti lety na misi v Afganistánu, aby si mladí lidé uvědomili co znamená 
svoboda, úcta, tradice. Angažuje se do toho Military muzeum generála Sergěje Jana 
Ingra ve Vlkoši, byla by to částka cca 10-15 tis. Kč. 
Ing. Křižan: poprosil bych projednat toto individuálně, Ideální místo by bylo i vedle 
pomníku padlých. Pošlete mně informace na můj e-mail. 

 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech a stavu účtů, diskusi zastupitelů a občanů. 
PRO:  19   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 07/2015/12 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů, diskusi zastupitelů a občanů. 
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9. Závěr 

 

Zasedání  bylo ukončeno v 19:40 hodin. 

 

Zápis byl vyhotoven dne 29.10.2015. 

 

Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
 
 
 
Zápis ověřil:  
 
p. Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková  dne 29.10.2015  
 
 
p. Mgr. Bronislav Mitáček     dne 30.10.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Martin Křižan, v.r. 
starosta 

 
 

 

 
Neanonymizovaný zápis z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 
 
 
Vyvěšeno dne: 30.10.2015 
Sňato dne: 

 

 


